
OSNOVNA ŠKOLA GUSTAVA KRKLECA 
ZAGREB, B. MAGOVCA 103 
Telefon: 01/6659-170 
Fax: 01/6659-172 
E-mail: ured@os-gkrkleca-zg.skole.hr 
 

KLASA: 003-06/19-01/01 
URBROJ: 251-168-18-2 
Zagreb, 26. veljače 2019. godine 
 
 

ZAKLJUČAK 
 
21. sjednice Školskog odbora održane u utorak 26. veljače 2019. godine s početkom 
u 17sati i 30 minuta u učionici kemije. 
 
Prisutni članovi Školskog odbora: 
 

- Predstavnici učitelja i stručnih suradnika : Ivana Olivari, Lidija Župan 
- Predstavnici osnivača:  Mirna Hećimović, Vesna Bobinski, Marija Čuljak 
- Predstavnik roditelja: Jelena Buturac 
- Predstavnik radnika: Maja Mikec 

 
 
Predsjednica Školskog odbora Ivana Olivari pozdravila je prisutne i predložila sljedeći  
 
DNEVNI RED: 

 

 

1. Verifikacija zapisnika 20. sjednice Školskog odbora 
2. Financijsko izvješće za 2018. godinu 
3. Zakup  školskog prostora 
4. Polugodišnje izvješće o realizaciji Kurikuluma, Godišnjeg plana i programa i 

preventivnih programa za školsku godinu 2018./2019. 
5. Razno 

 
 
Ravnateljica je zatražila nadopunu dnevnog reda točkom radni odnosi. Prijedlog  
dnevnog red jednoglasno su usvojili svi članovi Školskog odbora te dnevni red sada 
glasi 
 
 

1. Verifikacija zapisnika 20. sjednice Školskog odbora 
2. Radni odnosi 
3. Financijsko izvješće za 2018. godinu 
4. Zakup  školskog prostora 
5. Polugodišnje izvješće o realizaciji Kurikuluma, Godišnjeg plana i programa i 

preventivnih programa za školsku godinu 2018./2019. 
6. Razno 

 



Ad.1. 
 

Zapisnik 20. sjednice Školskog odbora jednoglasno je usvojen. 
 
 
Ad. 2. 
 
Članovi Školskog odbora jednoglasno su donijeli odluku na sporazumni raskid 
radnog odnosa učiteljice razredne nastave Sare Ščurić. 
 
Ad.3. 
 
Članovi Školskog odbora jednoglasno su donijeli odluku usvajanja Financijskog 
izvješća za 2018. godinu. 
 

Ad. 4. 
 

Članovi Školskog odbora jednoglasno su dali svoju suglasnost na davanje u zakup 
školske dvorane klubu odbojke „Volleyteam“  i skupini bivših učenika naše škole za 
rekreaciju. 
 
Ad.5. 
 
Ravnateljica je podnijela polugodišnje Izvješće o realizaciji Kurikuluma, Godišnjeg 
plana i programa i preventivnih programa za školsku godinu 2018./2019. 
Članovi Školskog odbora nisu imali primjedbi ni pitanja te su jednoglasno usvojili 
podneseno Izvješće o realizaciji kurikuluma, Godišnjeg plana i programa i 
preventivnih programa za školsku godinu 2018./2019. 
 
Ad.6. 
 
 
Ravnateljica Luković je izvijestila prisutne o velikom problemu uništavanja imovine i 
okoliša škole tijekom vikenda i noćnih sati. Redovito se o nemilim događajima 
obavještava policija, a zajedničkim dopisom u suradnji s Dječjim vrtićem Travno koji 
se susreće s istim problemom će se u rješenju situacije tražiti pomoć Gradskog ureda 
za obrazovanje. 
 
Nadalje je ravnateljica obavijestila prisutne o aktualnostima u radu škole 
 

- Prihod prikupljen na Božićnom sajmu u iznosu od 13 442,60kn utrošit će se za 
nabavu četiri prijenosna računala učenicima slabijeg imovinskog stanja prema 
prijedlogu Učiteljskog vijeća 
 

- Održana općinska smotra LiDraNo, učenici 2. razreda sudjelovali su na 
županijskoj smotri u dramsko scenskom stvaralaštvu, a učenica 5. razreda u 
literarnom stvaralaštvu 

 



-  Učenici naše škole na brojnim sportskim i predmetnim natjecanjima 
2019./2020. ostvaruju odlične rezultate, veliki uspjeh na natjecanju Robocup i 
plesne skupine 5+5 
 

- Provodi  se anketa o uvođenju školskih odora u školskoj godini 2019./2020. 
 

- Prema uputama i mišljenju nutricionista Hrvatskog zavoda za javno zdravstvo 
sastavljen je jelovnik za ožujak 
 

 
 
Sjednica Školskog odbora završila je s radom u 19 sati. 
 
 
  
 
 
 
Zapisničar:                                             Predsjednica Školskog odbora: 
 
Maja Mikec  Ivana Olivari, prof. 
 
 
 


